
                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr IV/2006 

                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 

              odbytej w dniu 28 grudnia 2006r.  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

                                                            w Kozienicach              

 

 

            Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariuisz Prawda  o godzinie 10-tej otworzył  

 S e s j ę  Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-cy  

Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, 

zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie uczestniczy 21  osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 

 

  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

  Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował zmiany do porządku Sesji polegające na 

wprowadzeniu następujących  projektów uchwał budżetowych o nr roboczym : 3, 4,5, 6 

-  w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2006 rok oraz w sprawie 

ustanowienia zabezpieczenia finansowego na prawidłową realizację umowy na 

dofinansowanie projektu ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego i Budżetu 

Państwa.    

 

   Powyższe projekty uchwał  zostały przyjęte, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 

Radnych bez uwag – jednogłośnie. 

Głosowanie odbyło się oddzielnie nad każdą z wymienionych powyżej propozycji.  

 

  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda  przypomniał,  że 

porządek dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej  sesji. 

3. Interpelacje i  zapytania radnych.  

4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

- wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2006r. 

            - ustanowienia zabezpieczenia finansowego na prawidłową realizację umowy  

             na dofinansowanie projektu ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego 

             i Budżetu Państwa.  

5. Uchwalenie budżetu Gminy na 2007 rok w tym: 

 1/ Informacja Burmistrza Gminy Kozienice o założeniach budżetu Gminy na    

2007 rok, 

 2/ Przedstawienie opinii RIO o projekcie budżetu Gminy na 2007 rok, 

 3/ Opinie Komisji stałych Rady, 

 4/ Dyskusja, 

 5/ Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2007 rok  

- i uchwał okołobudżetowych, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składach osobowych Komisji. 

7. Ocena realizacji gminnej strategii rozwiązywania problemów społecznych. 
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8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z 

Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 

porządku obrad? 

 

Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  

 

  Proponowany porządek Sesji z uwzględnieniem przyjętych poprawek j.w.  został przyjęty w 

głosowaniu jawnym, w obecności 21  Radnych bez uwag – jednogłośnie.       

 

Ad. 2. 

  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 

 

Protokoł Nr III/2006  z dnia 21 grudnia   2006 został przyjęty bez zastrzeżeń. 

 

Ad. 3. 

    W punkcie interpelacje i zapytania Radnych, głos zabrali: 

 

Radny Pan Edward Pułkowski zapytał – kto odpowiada za konserwację i naprawę  lamp 

przy ulicy Sportowej i ulicy Warszawskiej? Prosił aby w trybie pilnym dokonać  naprawę i 

uzupełnienie lamp ( połowa lamp nie świeci ). 

  

Interweniował w sprawie: 

-  remontu chodnika  przy ulicy Warszawskiej na odcinku  w rejonie Biedronki – Albert. 

- demontażu  słupa betonowego naprzeciwko TESCO. 

- zdewastowanego znaku na skrzyżowaniu ulic Głowaczowskiej – Legionów. 

 

Radny Pan Mirosław Markiewicz zapytał – kiedy Radni otrzymają informację z realizacji 

wniosków z zebrań sołeckich i komitetów osiedlowych? 

 

Radny Pan Kuźnar Stanisław nawiązał do opracowania lokalnego „ Jakość życia lokalnego 

i jej zmiany w opinii mieszkańców ”  na przykładzie trzech gmin województwa 

mazowieckiego w latach 1999-2005 -  jakie otrzymali Radni. Opracowanie to dotyczy opinii 

mieszkańców gmin na temat ich jakości życia i jej zmian , organizacji i finansowania 

gminnej polityki społecznej i jej wpływu na jakość życia mieszkańców oraz kontaktów 

społecznych w środowiskach gminnych. 

Zwrócił uwagę na końcową część opracowania a mianowicie „ Podsumowanie  wniosków” 

- Radnego interesowała kwestia współpracy z lokalnym biznesem,  pomoc gminy w 

tworzeniu nowych miejsc pracy oraz  w stwarzaniu warunków dla nowych inwestorów.  

 

  Ad. 4.  

     Burmistrz Gminy Pan  Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał : 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2006r. 

 Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych  bez uwag 

– jednogłośnie. 

Uchwała Nr IV/30//2006 w załączeniu do protokołu. 
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- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2006r. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr IV/31/2006 w załączeniu do protokołu 

. 

       - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2006 rok  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

przy dwóch głosach wstrzymujacych się. 

Uchwała Nr IV/32/2006 w załączeniu do protokołu.  

    

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2006r. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

przy jednym głosie przeciwnym oraz dwóch głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr IV/33/2006 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2006 rok  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty  

przy dwóch głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr IV/34/2006 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2006 rok  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr IV/35/2006 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie ustanowienia zabezpieczenia finansowego na prawidłową realizację umowy 

na dofinansowanie projektu ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego i 

Budżetu Państwa. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21  Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr IV/ 36/2006 w załączeniu do protokołu. 

 

Ad.5. 

 

     Kolejny punkt porządku obrad to uchwalenie budżetu na 2007 rok. 

Zgodnie z procedurą uchwalenia budżetu Gminy ( Uchwała Nr XXL/294/2000 z dnia 

 24 sierpnia 2000roku – Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił po krótce 

informację o założeniach budżetu Gminy Kozienice na 2007 roku, a w szczególności 

omówił: ( załączniki do projektu budżetu na rok 2007 od nr 1- 14)  dochody budżetu, 

dochody w/g żródeł dochodu, wydatki budżetu, przychody i rozchody budżetu, prognoza 

długu Gminy Kozienice, dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu 

administracji rządowej,zadań własnych  gminy z dotacji celowej otrzymanej z budżetu 

państwa, dotacji dla zakładów budżetowych, instytucji kultury, wydatkach inwestycyjnych, 

planach finansowych Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, informacje o 

stanie mienia komunalnego. 

Streścił krótko część opisową budżetu    

Wspomniał o podatkach i kredytach  preferencyjnych, wydatkach majątkowych, 

transporcie, oczekiwaniach społeczeństwa.    
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Projekt budżetu był omawiany i analizowany dwukrotnie ( dwa czytania )na posiedzeniach 

komisji branżowych, naradzie korekcyjnej u Burmistrza przy udziale Przewodniczącego,  

Z-ców Przewodniczącego Rady Miejskiej , Przewodniczących Komisji branżowych Rady 

oraz na naradzie z Sołtysami i Przewodniczącymi Komitetów Osiedlowych. 

Projekt budżetu Radni otrzymali na piśmie we właściwym terminie. 

     Na podsumowanie-  Burmistrz Gminy, przypomniał  że rok 2006 to rok przełomowy, rok 

wyborczy. Budżet zakłada ciągłość, a nie kadencyjność. Każdy budżet jest owocem 

kompromisu.  

Kończąc swoje wystąpienie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka prosił Wysoką Radę o 

przyjęcie budżetu na rok 2007. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda przedstawił Uchwałę nr: 

RIO-R/384/06  Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół 

w Radomiu z dnia 1 grudnia 2006r.  w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Gminy Kozienice  projekcie budżetu na 2007 rok. 

   Uchwała nr:RIO-R/384/06 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie stanowi integralną część niniejszego protokołu.  

Skład orzekający RIO przedłożony projekt budżetu opiniuje pozytywnie, z 3 uwagami, które 

są zawarte w Uchwale RIO. 

Do przedstawionych uwag ustosunkowała się Pani Halina Rabijewska – Skarbnik Gminy 

Kozienice ( wyjaśnienia w tej kwestii Radni otrzymali na piśmie .) 

 

Po czym Przewodniczący Komisji branżowych przedstawili  stanowiska i opinie w powyższej 

sprawie wypracowane na posiedzeniach Komisji.  

 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej Pan Marek 

Kuźmiński, który zwrócił szczególną uwagę m.in. na pozytywne fakty związane z wydatkami 

dla SPZOZ „PK”. 

Z zadowoleniem przyjął fakt  przyjęcia wniosku przez Komisję Budżetu, Finansów i 

Rozwoju Gospodarczego wypracowanego przez Komisję Zdrowia i Opieki Społecznej dot. 

ustanowienia pomocy finansowej na programy profilaktyczne w zakresie ochrony zdrowia, 

wzorem lat ubiegłych.  

Wspomniał również z satysfakcją o innych zadaniach inwestycyjnych m.in. o: budowie 

monitoringu, budowie dróg i chodników, zadaniach na OSIR.  

Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej  po przeanalizowaniu – pozytywnie rozpatrzyła  

projekt budżetu na rok 2007.  

   

 Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, 

Komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego Pan Stanisław Kuźnar. 

Zwrócił uwagę, że  projekt budżetu jest skonstruowany w takim stopniu, jak pozwalały 

finanse. Wszystkie środki w miarę  możliwości starannie zostały wykorzystane. 

 Mówił rónież o niedoskonałościach, nie wszystkie wnioski wypracowane na posiedzeniu 

Komisji Gospodarki Przestrzennej Budownictwa, Komunikacji i Bezpieczeństwa 

Publicznego  zostały uznane przez Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

m.in. ulica Pusta – nie uzyskała akceptacji. 

Ma nadzieję, że w trakcie uzyskiwania środków w ciągu roku może uda się zrealizować to 

zadanie wraz z budową parkingu.  

Również nie uzyskał akceptacji wniosek dot. zakupu samochodu gaśniczego dla OSP w 

Ryczywole. 
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Zbyt wiele dyskusji wywołało zadanie pod nazwą budowa boiska przy przy PSP w 

Piotrkowicach – komisja wnioskowała o zdjęcie połowę środków finansowych. 

Kolejne pozycje, które budziły mieszane uczucia to: rozbudowa przystani w Kępeczkach, 

budowa lodowiska. 

Reasumując Przewodniczący Komisji stwierdził, iż członkowie Komisji nad projektem 

budżetu 2007  będą głosować  w/g swojego uznania, na posiedzeniu Komisji nie 

przeprowadzono głosowania.  

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Pan Mirosław 

Markiewicz  poinformował,  iż Komisja odbyła dwa czytania projektu  budżetu 2007, 

wypracowała 6 wniosków. Połowę wypracowanych  wniosków Komisji,  uznała Komisja 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Skupił się sczególnie na działach edukacji, 

sportu i zadaniach inwestycyjnych na OSIR. 

Dodał, iż dużo zadań jest kontynuowanych, które uzupełniają procesy inwestycyjne. 

Każdy członek Komisji wypowie się w głosowaniu nad projektem budżetu 2007 – 

indywidualnie.        

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Marek Kapusta 

zwrócił uwagę, iż Komisja wypracowała 4 wnioski, 1 wniosek nie uzyskał akceptacji przez 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego. 

Reasumując stwierdził,  iż projekt budżetu  roku 2007 jest dobry, zaspakajający potrzeby 

społeczności. Członkowie Komisji w pełni popierają projekt budżetu roku 2007.  

 

   Po czym Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka ustosunkował się do części wniosków 

zgłoszonych przez Przewodniczących Komisji: 

 

 Ulica Pusta – jeśli będą dodatkowe środki Rada zadecyduje-  czy zadanie będzie 

realizowane, taka propozycja będzie zgłoszona. 

 

  Dot. samochodu  w Ryczywole – środki będą przeznaczone na inne zadania związane ze 

strażą w Ryczywole.  

 

Przystań w Kępeczkach – być może będzie inna propozycja ( po uzgodnieniu ze Starostą 

Powiatu Kozienickiego) z mniejszym nakładem inwestycyjnym.  

 

Baza noclegowa OSiR – w I kolejności z naszch środków należy uzupełnić stopniowo 

domki.  

 

Budowa Lodowiska na terenie KCKRiS – 1 mln zł jest zaplanowane w budżecie Sejmiku 

Województwa Mazowieckiego. Do tego zadania musimy się dobrze przygotować, 

W sezonie zimowym będzie lodowisko, w okresie letnim Skate Park. 

 

W dalszej części  obrad głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu , Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego Pan Andrzej Wołos, przedstawiając stanowisko końcowe wypracowane na 

posiedzeniach  Komisji Budżetu. 

Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego pracowała nad budżetem w trakcie 

trzech posiedzeń, rozpatrując poprawki zgłoszone przez Komisje branżowe Rady oraz 

autopoprawki Burmistrza. 
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Poinformował, iż proponowany budżet roku 2007 – to kolejny budżet konstruowany w 

oparciu o opłaty i podatki lokalne, które nie wzrastają mimo, że podatki są waloryzowane 

corocznie. Aktualnie jest to poziom 80% stawek maksymalnych. Ma to dobre i złe strony. 

Dobre ponieważ płacimy mniej, złe  ponieważ w budżecie brakuje kilka mln złotych, 

niezbędnych na wiele inwestycji. Należy również zauważyć, że te niższe stawki nie zachęcają 

inwestorów do tworzenia nowych miejsc pracy. Już dzisiaj ten problem należy 

zasygnalizować służbą finansowym i skarbnikowi – czy nie należy w tej dziedzinie działać 

bardziej aktywnie i zaproponować przy konstrukcji następnego budżetu inne bardziej 

skuteczne rozwiązania. 

Jeżeli podatki na poziomie roku ubiegłego to również dochody w kwocie około 74 mln na 

poziomie roku ubiegłego, ale oczekiwania mieszkańców w zakresie rozbudowy 

infrastruktury są ogromne ( kilka miejscowości nie ma doprowadzonej bieżącej wody oraz 

kanalizacji sanitarnej, czeka nas modernizacja oczyszczalni ścieków, rozbudowa 

składowiska odpadów, utrzymanie szkół podstawowych,  gimnazjów i przedszkoli ). 

W budżecie roku 2007 na pierwszy plan wysuwa się transport, jest to kolejny rok, gdzie 

planowane są środki rzędu 10 mln zł. ( około 13 % budżetu ) to oznacza, że wiele dróg 

uzyska nową nawierzchnię. Na edukację przeznaczone jest ponad 25,5 mln  zł tj. 35% 

budżetu ( kwota ta jest zbyt mała ). Na rolnictwo kwota 4 600 tys. co stanowi około 6% 

budżetu, na administrację 8.600 tys. zł – co stanowi około 11% budżetu, na pomoc 

społeczną 12 mln zł, co stanowi około 16% budżetu. Wydatki bieżące stanowią około 57 mln 

zł, natomiast wydatki majątkowe stanowią 19 mln zł co stanowi 26%. 

W budżecie zaplanowano kwotę około 5 milionów złotych środków zewnętrznych ( środki z 

funduszu europejskiego z Urzędu Marszałkowskiego, czy totalizatora sportowego) są to 

środki bardzo trudne do uzyskania i musimy mieć świadomość, że tych środków może nie 

być i realizacja wielu zadań stoi pod znakiem zapytania. Taka sytuacja powoduje, że coraz 

więcej środków idzie na działalność bieżącą. 

Dlatego ważne jest, aby na początku kadencji spróbować określić zasady funkcjonowania: 

kozienickiego sportu zarówno tego finansowanego w ramach pożytku publicznego oraz tego 

finansowanego przez promocję, a to nierozerwalnie wiąże się z funkcjonowaniem i 

finansowaniem KCKRiSu  i jego obiektów ( pływalnia, hala sportowa, stadion, Dom 

Kultury, OSiR). 

Komisja podjęła próbę rozwiązania tego problemu, jednak zbyt krótki czas do uchwalenia 

budżetu nie pozwolił na wypracowanie właściwych mechanizmów. Komisja  oczekuje w 

ciągu roku propozycji od Burmistrza, tak aby był czas na konstruktywną dyskusję i 

właściwe rozwiązania w kolejnym budżecie. 

Kolejne wyzwanie to funcjonowanie Ośrodka Profilaktyki Uzależnień i zakres dotowania ze 

strony Gminy. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  Pan Andrzej Wołos 

zasygnalizował również  problem  finansowania edukacji ( który był poruszany na 

posiedzeniu Komisji ), gdzie jest jednym z podstawowych działów w budżecie, bardzo 

trudnym i złożonym problemem. Zdaniem Przewodniczącego Komisji Rada powinna sobie 

odpowiedzieć „ jak powinna funkcjonować edukacja i jej  finansowanie”, mając 

świadomość, że udział środków własnych w finansowaniu edukacji będzie wzrastał. Tu 

również powinniśmy oczekiwać konkretnych propozycji ze strony Burmistrza , które 

powinny być podstawą szukania rozsądnych kompromisów. 

Reasumując Przewodniczący Komisji stwierdził, iż projekt budżetu na rok 2007 to 

kompromis pomiędzy oczekiwaniami różnych grup mieszkańców a możliwościami 

finansowymi i taki kompromis został wypracowany na Komisji.  
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Ostatcznie Komisja zaakceptowała sześć autopoprawek zgłoszonych przez Burmistrza, które 

głównie polegały na urealnieniu kwot wynikających z przetargów lub przesunięcia środków 

niewykorzystanych w roku 2006. 

Komisja przyjęła 14 z 26 poprawek zgłoszonych przez Komisje branżowe przesuwając środki 

w kwocie 892 tys. co stanowi około 1.2 budżetu. 

Komisja wnosi o uchwalenie budżetu na rok 2007, uwzględniając   przyjęte poprawki.     

         

    Po przedstawieniu stanowiska Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan 

Andrzej Wołos  - Przewodniczący Komisji zaprezentował kolejno  j.n. przyjęte wnioski na 

posiedzeniu komisji, które Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał pod głosowanie.   

 

WNIOSKI  dot.  budżetu Gminy Kozienice na 2007 rok 

Komisja  Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 22 grudnia 2006 roku. 
 

1. poz. 83 budowa drogi w m. Janików (cmentarz) -  zdjąć kwotę 30 tys. zł, przeznaczając 

na poz. 87 budowa dróg i chodników Świerżach Górnych ( autopoprawka Burmistrza)   

 

Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 

dwóch głosach wstrzymujących się  

 

2. poz. 16 budowa wod-kan Opatkowice-Majdany-Holendry Piotrkowskie 

     zwiększa się środki finansowe o kwotę 150 tys. zł. ( autopoprawka Burmistrza) 

 

Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych bez 

uwag – jednogłośnie. 

 

3. poz. 38 współudział w modernizacji dróg krajowych wspólnie z GDDKiA: 

     rozszerzyć zapis „ w tym ul. Lubelska- wymiana nawierzchni chodnika przy ulicy 

Lubelskiej  (lewa strona w kierunku Janikowa)” ( autopoprawka Burmistrza ) 

 

Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych bez 

uwag – jednogłośnie. 

 

4. w dziale 900 Gospodarka i Ochrona Środowiska w par. 6110 wprowadzić zadanie: 

budowa wod-kan w ul. Dolnej kwotę 250 tys. zł. ( autopoprawka Burmistrza) 

 

Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych bez 

uwag – jednogłośnie. 

 

5. poz. 83 budowa drogi w m. Janików (cmentarz) zdjąć kwotę 100 tys. zł na poz. 80 

budowa drogi gminnej w m. Nowa Wieś ( autopoprawka Burmistrza ) 

 

Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych bez 

uwag – jednogłośnie. 

 

6. Załącznik Nr 12 zmniejszyć stan środków na koniec roku o kwotę 

30 tys. zł i przeznaczyć na par. 4300 wycinka drzew na cmentarzu  

kwota 30 tys. zł.( autopoprawka Burmistrza ) 
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Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 

jednym głosie wstrzymującym się. 

 

7.  z poz. 360  PT budowa boisk przy PSP Kociołki zdjąć kwotę 20 tys. zł z przeznaczeniem 

na poz. 73 z zapisem: PT budowy ulicy Pogodnej w m. Aleksandrówka. 

 

Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 

sześciu głosach wstrzymujących  się.  

 

8. z poz. 361 PT budowy boisk przy PSP Wólka Tyrzyńska zdjąć kwotę 20 tys. zł z 

przeznaczeniem na poz. 74 z zapisem: PT budowy drogi w Wólce Tyrzyńskiej. 

 

Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 

siedmiu głosach wstrzymujących się. 

 

9. z poz. 297 termo -modernizacja strażnicy w m. Kozienice zdjąć kwotę 250 tys. zł z 

przeznaczeniem na poz. 699 opracowanie PT i wykonanie termo-modernizacji budynku 

siedziby KGK. 

 

Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 

dwóch głosach przeciwnych oraz pięciu głosach wstrzymujących się. 

 

10.  z poz. 754 budowa przystani w Kępeczkach oraz adaptacja szkoły i otoczenia w 

Staszowie na potrzeby przystani zdjąć kwotę 90 tys. zł z przeznaczeniem na  poz. 430 PT i 

wykonanie monitoringu przy Gimnazjum Nr 1 i Nr 2. 

 

Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych  bez 

uwag – jednogłośnie.  

 

11. Przenieść z poz. 672 zakup usług pozostałych kwotę 2 tys. zł na poz. 660 utrzymanie 

rakarni.  

 

Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 

jednym głosie wstrzymującym się. 

 

12. z poz. 379 budowa boisk przy PSP w Piotrkowicach zdjąć kwotę 20 tys. zł z 

przeznaczeniem na zadanie: Program promocji zdrowia- dodatkowe badania profilaktyczne 

poz. 478. 

 

Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 

dwóch głosach wstrzymujących się. 

 

13. z poz. 379 budowa boisk przy PSP w Piotrkowicach zdjąć kwotę: 

 8 tys. zł na poz. 377 przebudowa podłogi sportowej w sali gimnastycznej PSP Nr 3. 

 182 tys. zł na poz. 16 budowa wod-kan Opatkowice-Majdany-Holendry Piotrkowskie. 

-    100 tys zł ze środków totalizatora sportowego ( zdjąć )  

 

  Powyższy wniosek wywołał dyskusję, kontrowersję, wzbudził wiele emocji  wśród Radnych. 

Radna Pani Ziółek Grażyna była przeciwna temu wnioskowi. Zdaniem Radnej  inwestycja 

ta  jest bardzo potrzebna młodzieży z tego terenu i nie powinna być zdjęta – jest to 
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nieprawidłowe działanie. Apelowała do wszystkich Radnych, aby nie zapomnieć o budowie 

boiska przy PSP w Piotrkowicach w kolejnym budżecie roku 2008.  

 

Radny Pan Mirosław Markiewicz również jest przeciwny temu wnioskowi. 

Piotrkowicom – boisko się należy, było to w planie, była to decyzja poprzedniej Kadencji 

Rady. Komisja uznała, aby tą pozycje pozostawić. 

 

W uzupełnieniu na powyższe, głos zabrał Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka, który 

też jest zwolennikiem rozbudowy bazy sportowej przy szkołach. Były przeprowadzone 

analizy, rozmowy na temat ceny, wartości inwestycji,( niektórzy Radni uznali, że koszty z 

tym związane są za duże )  temat ten był konsultowany również z Dyrektorem PSP w 

Piotrkowicach.  Zdaniem Burmistrza należy się dobrze przygotować do tego zadania i 

wprowadzić go do budżetu roku 2008. Burmistrz dodał, że pieniądze zostają w 

Piotrkowicach  - chodzi o budowę wod-kan.   

 

Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych 

przy pięciu głosach  przeciwnych oraz jednym głosie wstrzymującym się. 

 

14. załącznik Nr 4 poz. 8 inne źródła (wolne środki) kwota 1 100 000 zł ( Dochody   

budżetowe Gminy na 2007 rok) zwiększa się o kwotę 150 tys. zł 

 

Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych bez 

uwag – jednogłośnie. 

 

15. w/w kwotę 150 tys. zł przeznacza się na poz. 68 remonty dróg nieutwardzonych, ścinki 

poboczy kwota 100 tys. zł i na poz. 72 remonty bieżące mostów na terenie Gminy kwota 

 50 tys. zł. 

 

Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych bez 

uwag – jednogłośnie. 

 

16. załącznik Nr 12  Plan przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 roku wydatki bieżące: w par. 2440 dotacja dla 

KGK na zakup stelaży do selektywnej zbiórki odpadów zmniejsza się kwotę  20 tys. zł 

przeznaczając na par. 2440 dotacja dla KGK na likwidację gruzowiska. 

 

Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 

jednym głosie wstrzymującym się. 

  

17.  poz. 757 budowa sztucznego lodowiska etap I zdjąć kwotę 198 tys. zł przeznaczając na 

poz. 658 modernizacja bazy noclegowo- żywieniowej na terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Kozienicach. 

 

Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 

sześciu głosach wstrzymujących się. 

 

18. zmiana w planie dochodów (wpływy z opłat za zezwolenie na sprzedaż alkoholu) par. 

0480  kwota 576. 900 zł. 
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Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych bez 

uwag – jednogłośnie. 

 

19.  zmiana w planie  wydatków w dziale 851 zgodnie załącznikiem. 

 

Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych bez 

uwag – jednogłośnie. 

 

  Po czym Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka zgłosił poprawkę  zgodnie z pismem 

Dyrektora SPZZOZ  z dnia 27.12.2006r. oraz Starosty Powiatu Kozienickiego z dnia 

28.12.2006 roku -  dot. przesunięcia części niewykorzystanych  przez  SPZZOZ w 

Kozienicach środków finansowych w wysokości 107.195,28 zł zabezpieczonych w budżecie 

Gminy na 2006 rok, oraz Umowie o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

z dnia 07.02.2006r. – na rok 2007( dotacja przeznaczona na zakup  karetki pogotowia ) 

Powyższa kwota może być wydatkowana w drugiej dekadzie stycznia 2007r. 

Kopie treści  powyższych pism Radni otrzymali na piśmie.   

 Pisma w załączeniu do protokołu. 

   Powyższa propozycja Burmistrza Gminy została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w 

obecności 21 Radnych bez uwag – jednogłośnie. 

 

     Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka zaprezentował projekt uchwały z 

uwzględnieniem powyższych przyjętych poprawek 

  

- w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kozienice  na rok 2007. 

  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21  Radnych został przyjęty 

przy pięciu głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr IV/37/2006 w załączeniu do protokołu. 

 

 W tym momencie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka podziękował Radnym za 

uchwalenie budżetu na rok 2007, podziękował również tym, którzy przyczynili się do 

utworzenia budżetu.  

 

Po czym Burmistrz Gminy przedstawił uchwałę okołobudżetową 

 

- w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21  Radnych został przyjęty 

przy siedmiu  głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr IV/38/2006 w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 6.  

 

Kolejny projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda: 

 

- zmieniającą uchwałę w sprawie powołania składów osobowych Komisji stałych Rady 

Miejskiej w Kozienicach 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21  Radnych został przyjęty 

przy dwóch   głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr IV/39/2006 w załączeniu do protokołu. 
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Ad. 7.  

   W punkcie tym Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej Pani Lucyna Malec przedstawiła 

informację dot. Realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych. 

Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 

Zasygnalizowano problem dot. udzielania pomocy osobom niepełnosprawnym, 

poszkodowanym, chodzi o ofertę skierowaną do osób starszych, którzy są emerytami oraz 

oferty dla młodych emerytów.  

 

Burmistrz Gminy prosił, aby Radni na  Komisjach  branżowych  przeanalizowali  swoje  

nowe pomysły, a część z nich spróbujemy wdrożyć w życie. 

 

Ad. 8. 

  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy  Pan  Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

Dot. oświetlenia na skwerku przy ulicy Sportowej i Warszawskiej – naprawy oświetlenia są 

wykonywane przez wykonawcę w ramach gwarancji, naprawom gwarancyjnym nie 

podlegają uszkodzenia mechaniczne związane z aktami wandalizmu. 

W przyszłym roku w czerwcu mija termin gwarancji. Przed upływem okresu gwarancyjnego 

zostanie wykonany przegląd gwarancyjny. Burmistrz dodał, że dobrze byłoby jak najszybciej 

dokonać naprawy lamp, są duże braki.   

 

Dot. chodnika przy ulicy Warszawskiej w rejonie Biedronki-Alberta – ciag pieszy jest 

administrowany przez GDDKiA, wszystkie roboty ostatnio prowadzone  w tym rejonie były 

nadzorowane przez zarządcę. Naprawy bieżące należą do GDDKiA oddział w Warszawie. 

Należy wystąpić z wnioskiem do GDDKiA , są duże uszkodzenia. 

 

Dot. słupa betonowego naprzeciwko TESCO – słup nie znajduje się na gruntach Gminy. 

Wystąpimy do właściciela terenu  z zapytaniem, co dalej z tym słupem. Zdaniem Burmistrza 

słup należy rozebrać.  

 

Dot. znaku na skrzyżowaniu ul. Głowaczowskiej i Legionów – uszkodzony znak znajduje się 

w pasie drogi krajowej. Z informacji telefonicznych uzyskanych od zarządcy drogi wynika, 

że naprawa uszkodzonego znaku wninna być dokonana do 5.01.2007r.  

 

Dot. wykonania wniosków z zebrań wiejskich i KO – informację o realizacji wniosków 

zgłaszanych na zebraniach Radni otrzymają  w dniu 11.01.2006r. oraz  Budżet Gminy na 

2007 rok oprawiony będzie do pobrania w Biurze Rady . 

 

Dot. współpracy z lokalnym biznesem – Rada Miejska poprzedniej kadencji w roku 2003 

podjęła uchwałę o pomocy przedsiębiorcom. Burmistrz premiuje tych, którzy trwale 

inwestują w środkach produkcji i majątku. Pomoc od Gminy - to forma umorzeń. 

Prowadzona jest rejestracja podmiotów gospodarczych – jest duży ruch, nie ma tendencji 

malejącej, wręcz jest rosnąca. Burmistrz dodał, że nasze położenie, infrastruktura, zasoby 

pozwalają stwierdzić , że jesteśmy wiarygodnym partnerem, oczekuje od Radnych  nowych 

pomysłów   w tej dziedzinie.  

 

 

Ad. 9.  
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      Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski przekazał Radnym Harmonogram zebrań 

wiejskich i Komitetów Osiedlowych zaplanowanych od 15 stycznia 2007r. do 06 lutego 

2007r. 

 Mając na uwadze powyższe, apelował do wszystkich Radnych, aby wpisywali się tam gdzie 

będą uczestniczyć w zebraniach. 

 

    Kończąc  Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka,Przewodniczący Rady Miejskiej   Pan 

Mariusz Prawda złożyli wszystkim zebranym, mieszkańcom Gminy  - Życzenia Noworoczne 

na  nadchodzący  Nowy Rok 2007.  

   

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Kozienicach  Pan 

Mariusz Prawda  dokonał zamknięcia o godz. 14.30   IV  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ 

 w KOZIENICACH. 

 

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  

     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 

Elżbieta Kołodziejczyk 

        inspektor                                                           MARIUSZ PRAWDA 

 

 

 


